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Kabinetsmedewerkers  –  Vrouwen

Vrouwen zijn goed aanwezig op de arbeidsmarkt
als geheel. In leidende functies komen ze echter
minder voor. Het is nochtans belangrijk hier vrou-
wen aan te treffen, wegens de voorbeeldfunctie en
hun specifieke inbreng. Daarom is het belangrijk
ook op kabinetten voldoende vrouwen, zeker op
beleidsbepalend en visueel niveau, te hebben.

Als reactie op mijn vroegere schriftelijke vraag van
20 september 1995 verklaarden een aantal minis-
ters in de toekomst hieraan extra aandacht te
schenken. De minister bevoegd voor Gelijkekan-
senbeleid zou dit opvolgen (Bulletin van Vragen en
Antwoorden nr. 4 van 13 oktober 1995, blz. 133  –
red.).

Door cijfergegevens kan het resultaat van deze
optie zichtbaar worden gemaakt. Nu de regering
haar laatste werkjaar ingaat, zal ze allicht voor
zichzelf ook een aantal opties willen visualiseren.

Vandaar mijn jaarlijkse vraag : hoeveel mannen en
vrouwen volgen op het kabinet van de minister de
dossiers inhoudelijk op ?

N.B. Deze vraag werd gesteld aan alle ministers.


